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Minnesanteckning Närsjukvårdsgrupp Sammansatta vård och 
omsorgsbehov, 2020-11-04, Distansmöte via Skype,  
 
Närvarande: 
Kommun: Sofia Gustafsson, Tommy Carlgren, Catarina Jacobsson, Maria 
Åberg, Kristina Wallstedt 
Region: Anna-Karin Olin, Karina Janson, Lars Thuvesen, Maria Aronsson, 
Monica Westerlund, Ronny Brandberg, Tove Holmgren 
Vårdsamverkan: Carola Murås,  
 
Förhindrade:  
Region: Åsa Holmestrand, Vårdsamverkan: Anette Forsberg 
 

1. Sekreterare för dagens möte 
Maria Aronsson 

 
2. Föregående minnesanteckningar 

Läggs till handlingarna. 
 

3. Ordförande 2021 samt mötestider 
Kristina Wallstedt, Vänersborgs kommun är ordförande 2021. Bokade 
mötestider första halvåret är 17/2 och 5/5 kl 15.00-17.00. 

 
4. Förtydligande SIP 

Carina, Anna-Karin och Sofia har träffats för att diskutera samsyn kring 
SIP i samband med utskrivning från sjukhuset. Vid deras möte 
skapades ett förslag till förtydligande utifrån den regionala riktlinjen. Då 
alla vårdcentraler inte deltog vid framtagandet av förtydligandet bifogas 
dokumentet till minnesanteckningarna. Blir en punkt på nästa möte. 
 

5. Läkare på jourtid 
Sofia informerar: Ibland är problem med att få läkare under jourtid att 
åka ut för att konstatera dödsfall. Det är även en brist att 
hemsjukvården inte alltid får skriftliga läkemedelsordinationer under 
jourtid. Alla får hjälpas åt att påminna sina läkare. Dock finns det läkare 
som inte arbetar på våra vårdcentraler som jobbar jourpass. 
    

6. Samverkande sjukvård 10 år 
Sofia informerar: Samverkande sjukvård firar 10 år. Det sker  digitalt 
19/11 och inbjudan har gått ut till berörda. 
 

7. Screening Covid-19 vid växelvård 
Tommy informerar om rutinen gällande screening inför vistelse på 
växelvård. PCR-test tas inför första vistelsen. Sjuksköterskan tar  
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sedan en anamnes inför kommande vistelser. Kommunen är i 
dagsläget positiv till att ta nytt PCR-test inför varje vistelse. Tommy 
skickar ut ett förslag till rutin. 
 

8. Rutin antikroppstest patienter kommunal hälso- och sjukvård 
Om patienter ska ta antikroppstest görs det enligt nedan: 

 Hemsjukvården hämtar provtagningsmaterial på vårdcentralen 

 Hemsjukvården lämnar in provet + remiss till vårdcentralen med 
ett förtydligande att det är ett antikroppstest som tagits 

 Vårdcentralen registrerar i journalsystemet att provet är taget 
 

9. Säsongsinfluensan, vaccination kommunal personal 
Tommy informerar: Kommunen vaccinerar sin egen personal i år. 
Hittills är det ca 300 personer som vaccinerat sig. 
 

10.  Säsongsinfluensan, vaccination patienter 
Tommy informerar: Kommunen vaccinerar som vanligt sina 
patienter/brukare. Utifrån att regionen beslutat om att vaccinationen är 
gratis för riskgrupper ska kommunen få ersättning. Regionövergripande 
rutin är på gång men inte fastställd vid dagens möte. 
 

11. Åtkomst journal för läkare via kommunens datorer 
Tommy informerar: Vårdcentralernas läkare har möjlighet att använda 
kommunens stationära datorer för att komma åt egna journalsystemet 
och Pascal. Tommy mailar ut information till alla verksamhetschefer 
som gör en ansökan för de läkare som är aktuella. Han skickar även 
med en lista över vilka läkare som har behörighet idag så att personer 
som inte längre är aktuella kan avslutas. 
 

12. Oseltamivir i kommunala läkemedelsförrådet 
Tommy informerar: Läkemedelskommittén gett sitt godkännande till att 
Oseltamivir ska finnas i det kommunala läkemedelsförrådet.  
 

13. Uppföljning beslut: Dokumentation av insulinordination 
Vid mötet i maj beslutades att insulinordinationen ska skrivas in i 
Pascal. Vid uppföljning tycker inte vårdcentralerna att det har blivit bra. 
Lars påpekar att det inte är tillförlitligt. T.ex. om en patient varit 
inneliggande på Näl och man gjort dosjusteringar där så skrivs inte det 
in i Pascal. Dessutom är inte Pascal till för ordinationer. 
Kommunen tycker att det fungerar bra med de gröna listorna dagtid. 
Men under jourtid när sjuksköterskorna inte är på plats och kan komma  
åt listorna på ett smidigt sätt blir det en brist. Då behöver det finnas i 
journalen.  
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Beslut: Läkaren skriver insulinordinationen i löpande text i journalen. 
Utifrån det kan hemsjukvårdens sjuksköterska skriva in ordinationen i 
den kommunala journalen. Tommy skriver om rutinen. 
 

14. Samverkansdokument riktlinjer HLR  
Tommy informerar: I arbetet kring skapandet av samverkansdokument 
avseende behandlingsbegränsningar inom kommunal hälso- och 
sjukvård behövs läkardeltagande. Lars utser en representant från 
Vänerparken som deltar. Förslag till dokument ska vara klart för att 
presenteras på nästa möte 17/2. 
 

15. Dokumentation av trygghetsordinationer 
Maria Å lyfter frågan gällande dokumentationen av 
trygghetsordinationer. Berör Nordstan som använder sig av 
öppenvårdsprocessen i Samsa istället för att faxa ordinationen till HSV. 
Kommunen behöver ha trygghetsordinationerna i sitt journalsystem och 
inte bara tillgängligt via NPÖ. För vårdcentralen är det inte möjligt att 
skriva in ordinationerna i Pascal. 
Maria Å återkommer i frågan efter att ha pratat med sjuksköterskorna. 
 

16. Övriga frågor 
Tommy informerar: Hälso- och sjukvårdsavtalet ska revideras. Kristina 
och Tommy deltar i var sitt delområde och arbetet ska påbörjas i 
november.  
 
Catarina lyfter att det blivit sämre med information i Samsa från 
sjukhusets sida. Detta från i somras. Monica tycker även att 
primärvårdens rehabmottagningar kopplas på för sällan i de ärenden 
där det är aktuellt. 
 
 
 
 

Vid anteckningarna 
Maria Aronsson 
 


